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Styrelsemöte EHF        
Måndag 14 april 2025 

 

 

 

Deltagare: 

Andreas Hammar, Linda Diktonius, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, 

Mats Berggren, Anne-Lie Glaad 

Inbjudna:  

Valberedning: Maria Kiesbye, Mathilda Sköld, Johan Rydstedt 

Försäljning & Kiosk: Sara Hammar 

 

Ej närvarande: Stefan Broström och Peter Wallin.  

 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Dagordningen för mötet fastställdes. 

Till justerare för mötet valdes Linda Diktonius 

Föregående protokoll godkändes. 

Anteckningar 

Valberedningen 

● Valberedningen presenterar förslag på personer: 

● Malin Engström förälder i F2012. Kan tänka sig arbeta som resurs i lag. Har varit 

målvakt. 

● Gunnar Jonsson förälder i F2012 och P16. Utbildad Socionom, duktig inom 

gruppdynamik, personer i kris m.m.  

● Vill gärna att de kommer den 17 maj till styrelsemötet. Maria mejlar kontaktinfo till 

styrelsemejlen. Andreas bjuder in dem. 
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● Hur tänker vi med valberedningen? Johan Rydstedt kan tänka sig sitta kvar, även 

Mathilda Sköld, samt Stefan Broström.  

● Ungdomskommittén behöver stöttning 

● Materialare skulle också behöva stöttning 

● Medieansvarig skulle behöva stöttning. Kan skriva hur mycket som helst, speciellt nu 

när herrarna är uppe i Allsvenskan.  

● Revisorerna som sitter nu kan inte fortsätta. Vi behöver en auktoriserad revisor. De 

får information av Lena och Andreas på deras möte i maj.  

 

Jubileumsfesten 

 

● Vi får plats med ca 160 personer, 148 personer är nu anmälda 

● Andreas kollar med de inom kommunen som vi tänker bjuda in, även till de som 

varit gamla ordföranden.  

● Anne-Lie skickar ut inbjudan till de som ska få den via brev. 

● Maria Kiesbye presenterar förslag på hur kvällen kommer se ut. 

● Uppmärksamma gamla ordföranden med blommor. Rebecka har kontakt med 

florist, kollar med henne.  

● Hedersordföranden- förslag Ulla och Thomas Odeheim. De ska uppmärksammas på 

festen.  

● Priser till lotteriet, Maria kollar med Peter W? 

● Ett handbollsmål kommer tas dit. Har alltid funnits med på jubileumsfesterna.  

● Ska styrelsen göra något på festen? Återkom till Maria. 

● Vill styrelsen hjälpa till innan festen är man välkommen på eftermiddagen. 

● EHF-loppet på dagen. Behöver hjälp med: femkamp, hamburgergrillning.  Snyggt om 

styrelsen är där. 

● Herr/dam och P13-14 och F12/13/14 kommer tillsammans att tävla i femkamp 

under dagen mellan kl 12-13.  

● Prisutdelningen för loppet sker på kvällen.  

● Rebecka ställer upp som konferencier på kvällen  

● F2014 har gjort armband som de vill sälja på premiärmatchen för herrarna. 

Styrelsen tar beslut om att inga lag får sälja i samband med matcherna. Däremot får 

de gärna sälja i samband med EHF-loppet. 
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Media 

 

● Lägga upp lite mer angående sponsorloppet och jubileumsfesten. 

● Rebecka Ahonen Salahov kommer fortsätta i någon form även nästa säsong. 

 

 

 Kansli 

 

● EHF- dagen kommer troligtvis vara i oktober.  

● Har vi herr-trim? Ja, kollar med PG. 

● Övergångar till herr behöver Anne-Lie ha. 

● SISUs kurser, Anne-Lie lägger ut i ledarchatten. 

● UF- Here for you. En film för 799 kr. Styrelsen tar beslut att vi inte köper in den. 

● UF- Nyinflyttade i Enköping, en liten katalog som delas ut. Styrelsen tar beslut att det 

inte är aktuellt.  

● Samarbetsavtal senior.  

● Utbildningsbehovet är väldigt stort för tränare för åldrarna år 2015-2017. Ca 20 

tränare som behöver gå flera utbildningar nästa säsong.  

 

 

Sponsring 

 

● Det har tagits fram olika kategorier i de olika sponsorpaketen. Sponsorgruppen har 

haft möte med flera sponsorer som är väldigt intresserade.  

● Styrelsen ska fatta ett beslut om de olika sponsorpaketen.  

● Vi har en sponsor som vill gå in speciellt på damsidan. Bla ett läger för F16-dam, 

troligtvis i september. Motprestationen är att de arbetar för honom vid vissa 

tillfällen.  

● Marie Berge har hört av sig till föreningen och vill hjälpa till. Pga sjukdomsbild kan 

hon inte ha vilket arbete som helst. Har arbetat som försäljare. Förslaget ligger på 

att hon ska arbetsträna på 25 %. Hon är stationerad på Idrottshuset. Kanske i 

förlängningen kan hon arbeta med att dra in sponsring. Vi är positiva. Beslut tas 

efter att vi fått lite mer information.  
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Ekonomi 

 

● Ekonomin är stabil. Resultat mars plus 195 000 kr, ackumulerat 409 000 kr. 

● 133 000 kr på företagskontot, 431 000 kr på lantbrukskontot och 400 000 kr på 

fasträntekontot. 

● Pulsband behöver inte köpas in. Conrad har som vi får låna.  

 

Försäljning 

 

● Enkät kommer gå ut till försäljningsansvariga för att få underlag och kunna ta beslut 

om försäljningar inför nästa säsong. 

● Styrelsen går igenom svaren från enkäten som går ut. 

● Hur vill styrelsen att vi arbetar med försäljning inför nästa säsong? 

● Kiosken har inte fungerat som vi önskar under säsongen. Sara tar ett möte med 

dem inom kort. 

● Funktionärsfika fungerar inte alltid. Vissa tar sig friheten att ta från kiosken. Hur 

löser vi detta? Ex de som anser sig vara aktiva i föreningen tycker att de kan ta en 

kaffe.  

● Maskotar inför nästa säsong. 7-9 år gamla är passande. Både till herr och dam.  

● Torkare inför nästa säsong: förslag att det inte behövs till nästa säsong till damernas 

matcher. Följer förbundets riktlinjer. Behovet finns inte. Ok från styrelsen. 

● Handdukar måste finnas på plats både till hemma och bortalag vid eventuell egen 

torkning. Förslagsvis lägger vi det i sekretariatet.  

● U16 är tillräckligt gamla för att få torka herrmatcher.  

● Klubbrabatten- var går förtjänsten om man säljer på nätet?  När Sara har sitt 

försäljningsmöte inför nästa säsong så är det tydligt att man behöver stämma av så 

alla ansvariga vet vad som gäller och kan förmedla ut detta. 

 

 

Arrangemang och tävling 

 

● Möte med kommunen A-hallen klarar kraven för allsvenskan. Kiosken behöver 

flyttas pga utrymningsväg. Det finns ett förslag på att bygga en kiosk uppe på 

läktaren. Möte med kommunen är inbokat för att fortsätta prata om detta. 

● Vi kommer sätta in extraläktare i B-hallen.   

● Kommunen kommer gå in och köpa etiketter så platserna i A-hallen blir numrerade.  

 L
D,

 O
AH

, L
LM

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k:

 ID
 b

gn
jrz

py




  5 

 

● Andreas och Peter har haft möte med Clubmate angående biljetter till nästa säsong. 

Finns många finesser med Clubmate, man kan sälja ex klubbrabatten via dem. Även 

olika lotter.  

 

Senior 

 

● Truppbygge pågår på både herr/damsidan 

● Två nya spelare klara till herr. Anton ser ett behov av 2-3 spelare till. Nästa säsong 

kommer bygga på förra säsongen trupp som gjorde att vi gick upp.  

● Många hör av sig och vill spela med våra herrar.  

● Anton kommer fortsätta, Jörgen går över och kör U-laget. Adam Skogäng går in 

tillsammans med Anton. Kontrakt skrivs och finns tillgängliga. 

● Mats Irehag fortsätter som materialare, Viktor berg von Linde kommer gå in som 

resurs.  

● Jan Jonasson kommer gå in på Dam- U, trim och stötta vid match för damjunior.  

● Fredrik Hjortman är lagledare för herrjunior.  

● Linnea Maurd är lagledare för damjunior. 

● Andreas tittar på budget för allsvenskan. Gissar på en ökad budget för allsvenskan 

på 400 000 kr.  

● Vill vi träffa Västeråsirsta för att prata om hur det är att gå upp till allsvenskan? Ex 

ekonomi, hur bygger vi arrangemang m.m….. Andreas kollar om de kan komma till 

vårt möte den 17/5. 

● Tränartruppen för Dam består av Mathias, Björn, Anne-Lie och Jenny. 

● Dam-U- Jan Jonasson 

● Föreningslägret- Inbjudan kommer gå ut inom kort. Kostnaden för Lindesberg har 

ökat markant. 

 

 

Barn och Ungdom 

 

● Möte F2011-2014. Inga huvudtränare  för F2011/2012.  Jonas och Ellinor är med som 

tränare men inget huvudansvar. 

● Föräldramöte med F2011/2012. Pratade bla USM. Finns föräldrar som vill engagera 

sig. USM-ja till det.  

● Möte P2011/2012, klubben behövde gå in och säga hur det kommer att bli till 

hösten. USM- båda lagen vill ställa upp. P2011 är för få spelare för att kunna spela 

USM. Linda bokar in möte med tränare för att prata USM för P2011 och P2012. 

● F/P 2018 tränare finns. 
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● Huvudtränare till F2016 saknas? 

● Föräldramöte med P2017, pratade om föreningslägret.  

● Spelarmöte F16-junior. Spelarna fick sedan prata i respektive lag. De flesta var 

positiva. - 08 kan “välja” om de vill gå ner till F16. Beslut kan tas i augusti.  

● Det kommer finnas ett damjuniorlag som i grunden består av födda 2006-08 och det 

är denna grund som kommer kallas till match. Sen kan det ibland behöva stärkas 

upp av spelare från ex A och U.  

● Avslutning handbollsskolan med påsktema. Mycket lyckat. 

● Spelarmöte P16-herr har inte hållits än. Spelarna i blivande junior är införstådda i 

att de kommer spela i Västerås. Ett förtydligande skickas ut från Andreas.  

 

 

Material 

 

● Inventeringen av matchkläder gick smärtfritt.  

● Vi behöver köpa in bollar i storlek 0 och 1.  

● Vi behöver titta på var vi kan förvara bollar så alla kan komma åt dem. Onödigt att 

alla har egna bollar i sina skåp.  

● Andreas och Mats åker ner till hallen och kollar om det eventuellt finns något ledigt 

skåp där vi kan förvara bollar. 

● Möte med Intersport, de ska återkomma med förslag på merchvaror. 

● Vi trycker föreningslägertröjor med “80 år”. Inga andra jubileumströjor. 

● Supportertröjor önskas köps in. Efterfrågan finns. Ok från styrelsen.  

 

 

Utbildning 

 

● Målvaktstränarutbildning i oktober i Enköping 

 

 

Ansvarig fika nästa möte 

 

● Linnea Maurd 

 

 

Kommande möten 

 

● Måndag den 12/5 i Röda Villan. 
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Sekreterare        Justerare     Ordförande 

 

Linnea Maurd  Linda Diktonius Andreas Hammar 
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Styrelsemöte EHF        
Måndag 14 april 2025 


 


 


 


Deltagare: 


Andreas Hammar, Linda Diktonius, Linnea Maurd, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, 


Mats Berggren, Anne-Lie Glaad 


Inbjudna:  


Valberedning: Maria Kiesbye, Mathilda Sköld, Johan Rydstedt 


Försäljning & Kiosk: Sara Hammar 


 


Ej närvarande: Stefan Broström och Peter Wallin.  


 


Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 


Dagordningen för mötet fastställdes. 


Till justerare för mötet valdes Linda Diktonius 


Föregående protokoll godkändes. 


Anteckningar 


Valberedningen 


● Valberedningen presenterar förslag på personer: 


● Malin Engström förälder i F2012. Kan tänka sig arbeta som resurs i lag. Har varit 


målvakt. 


● Gunnar Jonsson förälder i F2012 och P16. Utbildad Socionom, duktig inom 


gruppdynamik, personer i kris m.m.  


● Vill gärna att de kommer den 17 maj till styrelsemötet. Maria mejlar kontaktinfo till 


styrelsemejlen. Andreas bjuder in dem. 
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● Hur tänker vi med valberedningen? Johan Rydstedt kan tänka sig sitta kvar, även 


Mathilda Sköld, samt Stefan Broström.  


● Ungdomskommittén behöver stöttning 


● Materialare skulle också behöva stöttning 


● Medieansvarig skulle behöva stöttning. Kan skriva hur mycket som helst, speciellt nu 


när herrarna är uppe i Allsvenskan.  


● Revisorerna som sitter nu kan inte fortsätta. Vi behöver en auktoriserad revisor. De 


får information av Lena och Andreas på deras möte i maj.  


 


Jubileumsfesten 


 


● Vi får plats med ca 160 personer, 148 personer är nu anmälda 


● Andreas kollar med de inom kommunen som vi tänker bjuda in, även till de som 


varit gamla ordföranden.  


● Anne-Lie skickar ut inbjudan till de som ska få den via brev. 


● Maria Kiesbye presenterar förslag på hur kvällen kommer se ut. 


● Uppmärksamma gamla ordföranden med blommor. Rebecka har kontakt med 


florist, kollar med henne.  


● Hedersordföranden- förslag Ulla och Thomas Odeheim. De ska uppmärksammas på 


festen.  


● Priser till lotteriet, Maria kollar med Peter W? 


● Ett handbollsmål kommer tas dit. Har alltid funnits med på jubileumsfesterna.  


● Ska styrelsen göra något på festen? Återkom till Maria. 


● Vill styrelsen hjälpa till innan festen är man välkommen på eftermiddagen. 


● EHF-loppet på dagen. Behöver hjälp med: femkamp, hamburgergrillning.  Snyggt om 


styrelsen är där. 


● Herr/dam och P13-14 och F12/13/14 kommer tillsammans att tävla i femkamp 


under dagen mellan kl 12-13.  


● Prisutdelningen för loppet sker på kvällen.  


● Rebecka ställer upp som konferencier på kvällen  


● F2014 har gjort armband som de vill sälja på premiärmatchen för herrarna. 


Styrelsen tar beslut om att inga lag får sälja i samband med matcherna. Däremot får 


de gärna sälja i samband med EHF-loppet. 


 


 


 


 







  3 


 


Media 


 


● Lägga upp lite mer angående sponsorloppet och jubileumsfesten. 


● Rebecka Ahonen Salahov kommer fortsätta i någon form även nästa säsong. 


 


 


 Kansli 


 


● EHF- dagen kommer troligtvis vara i oktober.  


● Har vi herr-trim? Ja, kollar med PG. 


● Övergångar till herr behöver Anne-Lie ha. 


● SISUs kurser, Anne-Lie lägger ut i ledarchatten. 


● UF- Here for you. En film för 799 kr. Styrelsen tar beslut att vi inte köper in den. 


● UF- Nyinflyttade i Enköping, en liten katalog som delas ut. Styrelsen tar beslut att det 


inte är aktuellt.  


● Samarbetsavtal senior.  


● Utbildningsbehovet är väldigt stort för tränare för åldrarna år 2015-2017. Ca 20 


tränare som behöver gå flera utbildningar nästa säsong.  


 


 


Sponsring 


 


● Det har tagits fram olika kategorier i de olika sponsorpaketen. Sponsorgruppen har 


haft möte med flera sponsorer som är väldigt intresserade.  


● Styrelsen ska fatta ett beslut om de olika sponsorpaketen.  


● Vi har en sponsor som vill gå in speciellt på damsidan. Bla ett läger för F16-dam, 


troligtvis i september. Motprestationen är att de arbetar för honom vid vissa 


tillfällen.  


● Marie Berge har hört av sig till föreningen och vill hjälpa till. Pga sjukdomsbild kan 


hon inte ha vilket arbete som helst. Har arbetat som försäljare. Förslaget ligger på 


att hon ska arbetsträna på 25 %. Hon är stationerad på Idrottshuset. Kanske i 


förlängningen kan hon arbeta med att dra in sponsring. Vi är positiva. Beslut tas 


efter att vi fått lite mer information.  
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Ekonomi 


 


● Ekonomin är stabil. Resultat mars plus 195 000 kr, ackumulerat 409 000 kr. 


● 133 000 kr på företagskontot, 431 000 kr på lantbrukskontot och 400 000 kr på 


fasträntekontot. 


● Pulsband behöver inte köpas in. Conrad har som vi får låna.  


 


Försäljning 


 


● Enkät kommer gå ut till försäljningsansvariga för att få underlag och kunna ta beslut 


om försäljningar inför nästa säsong. 


● Styrelsen går igenom svaren från enkäten som går ut. 


● Hur vill styrelsen att vi arbetar med försäljning inför nästa säsong? 


● Kiosken har inte fungerat som vi önskar under säsongen. Sara tar ett möte med 


dem inom kort. 


● Funktionärsfika fungerar inte alltid. Vissa tar sig friheten att ta från kiosken. Hur 


löser vi detta? Ex de som anser sig vara aktiva i föreningen tycker att de kan ta en 


kaffe.  


● Maskotar inför nästa säsong. 7-9 år gamla är passande. Både till herr och dam.  


● Torkare inför nästa säsong: förslag att det inte behövs till nästa säsong till damernas 


matcher. Följer förbundets riktlinjer. Behovet finns inte. Ok från styrelsen. 


● Handdukar måste finnas på plats både till hemma och bortalag vid eventuell egen 


torkning. Förslagsvis lägger vi det i sekretariatet.  


● U16 är tillräckligt gamla för att få torka herrmatcher.  


● Klubbrabatten- var går förtjänsten om man säljer på nätet?  När Sara har sitt 


försäljningsmöte inför nästa säsong så är det tydligt att man behöver stämma av så 


alla ansvariga vet vad som gäller och kan förmedla ut detta. 


 


 


Arrangemang och tävling 


 


● Möte med kommunen A-hallen klarar kraven för allsvenskan. Kiosken behöver 


flyttas pga utrymningsväg. Det finns ett förslag på att bygga en kiosk uppe på 


läktaren. Möte med kommunen är inbokat för att fortsätta prata om detta. 


● Vi kommer sätta in extraläktare i B-hallen.   


● Kommunen kommer gå in och köpa etiketter så platserna i A-hallen blir numrerade.  
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● Andreas och Peter har haft möte med Clubmate angående biljetter till nästa säsong. 


Finns många finesser med Clubmate, man kan sälja ex klubbrabatten via dem. Även 


olika lotter.  


 


Senior 


 


● Truppbygge pågår på både herr/damsidan 


● Två nya spelare klara till herr. Anton ser ett behov av 2-3 spelare till. Nästa säsong 


kommer bygga på förra säsongen trupp som gjorde att vi gick upp.  


● Många hör av sig och vill spela med våra herrar.  


● Anton kommer fortsätta, Jörgen går över och kör U-laget. Adam Skogäng går in 


tillsammans med Anton. Kontrakt skrivs och finns tillgängliga. 


● Mats Irehag fortsätter som materialare, Viktor berg von Linde kommer gå in som 


resurs.  


● Jan Jonasson kommer gå in på Dam- U, trim och stötta vid match för damjunior.  


● Fredrik Hjortman är lagledare för herrjunior.  


● Linnea Maurd är lagledare för damjunior. 


● Andreas tittar på budget för allsvenskan. Gissar på en ökad budget för allsvenskan 


på 400 000 kr.  


● Vill vi träffa Västeråsirsta för att prata om hur det är att gå upp till allsvenskan? Ex 


ekonomi, hur bygger vi arrangemang m.m….. Andreas kollar om de kan komma till 


vårt möte den 17/5. 


● Tränartruppen för Dam består av Mathias, Björn, Anne-Lie och Jenny. 


● Dam-U- Jan Jonasson 


● Föreningslägret- Inbjudan kommer gå ut inom kort. Kostnaden för Lindesberg har 


ökat markant. 


 


 


Barn och Ungdom 


 


● Möte F2011-2014. Inga huvudtränare  för F2011/2012.  Jonas och Ellinor är med som 


tränare men inget huvudansvar. 


● Föräldramöte med F2011/2012. Pratade bla USM. Finns föräldrar som vill engagera 


sig. USM-ja till det.  


● Möte P2011/2012, klubben behövde gå in och säga hur det kommer att bli till 


hösten. USM- båda lagen vill ställa upp. P2011 är för få spelare för att kunna spela 


USM. Linda bokar in möte med tränare för att prata USM för P2011 och P2012. 


● F/P 2018 tränare finns. 







  6 


 


● Huvudtränare till F2016 saknas? 


● Föräldramöte med P2017, pratade om föreningslägret.  


● Spelarmöte F16-junior. Spelarna fick sedan prata i respektive lag. De flesta var 


positiva. - 08 kan “välja” om de vill gå ner till F16. Beslut kan tas i augusti.  


● Det kommer finnas ett damjuniorlag som i grunden består av födda 2006-08 och det 


är denna grund som kommer kallas till match. Sen kan det ibland behöva stärkas 


upp av spelare från ex A och U.  


● Avslutning handbollsskolan med påsktema. Mycket lyckat. 


● Spelarmöte P16-herr har inte hållits än. Spelarna i blivande junior är införstådda i 


att de kommer spela i Västerås. Ett förtydligande skickas ut från Andreas.  


 


 


Material 


 


● Inventeringen av matchkläder gick smärtfritt.  


● Vi behöver köpa in bollar i storlek 0 och 1.  


● Vi behöver titta på var vi kan förvara bollar så alla kan komma åt dem. Onödigt att 


alla har egna bollar i sina skåp.  


● Andreas och Mats åker ner till hallen och kollar om det eventuellt finns något ledigt 


skåp där vi kan förvara bollar. 


● Möte med Intersport, de ska återkomma med förslag på merchvaror. 


● Vi trycker föreningslägertröjor med “80 år”. Inga andra jubileumströjor. 


● Supportertröjor önskas köps in. Efterfrågan finns. Ok från styrelsen.  


 


 


Utbildning 


 


● Målvaktstränarutbildning i oktober i Enköping 


 


 


Ansvarig fika nästa möte 


 


● Linnea Maurd 


 


 


Kommande möten 


 


● Måndag den 12/5 i Röda Villan. 
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Sekreterare        Justerare     Ordförande 


 


Linnea Maurd  Linda Diktonius Andreas Hammar 
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